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OR.RG.0012.2.2017 

Protokół nr 2/2017 

z posiedzenia Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu Rady 

Gminy Pruszcz Gdański w dniu 27.03.2017 r. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

1. Karol Karc- Przewodniczący Komisji, 

2. Tadeusz Bednarczyk – członek Komisji, 

3. Krystyna Białek – członek Komisji, 

4. Weronika Chmielowiec- członek Komisji, 

5. Magdalena Migowska – członek Komisji, 

6. Janusz Sampolski – członek Komisji, 

7. Krzysztof Paśko – członek Komisji, 

Porządek obrad: 

1.Rozpatrzenie projektów uchwał na XXIX sesję Rady Gminy w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na rok 2017, 

b zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański, 

c) zmiany uchwały Nr XIX/30/2016 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 20 maja 2016 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Kolbudy na zadanie 

pn. Budowa obiektu szkolnego w Kowalach na terenie gminy Kolbudy przy ul. Apollina, 

d) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz 

sołecki,  

e) udzielenia przez gminę Pruszcz Gdański pomocy finansowej Powiatowi Gdańskiemu dla 

zadania pn. „Poprawa bezpieczeństwa na drogach Powiatu Gdańskiego poprzez 

modernizację dróg powiatowych położonych na terenie Powiatu Gdańskiego w 2017 r. – 

budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 2216G Rekcin – Wojanowo – Rusocin w msc. 

Wojanowo”, 

f) wniosek radnego Tadeusza Bednarczyka.   

AD. 1 

Ad a. Projekt uchwały przedstawiła Komisji Pani Mirosława Lica – Skarbnik Gminy oraz 

Magdalena Kołodziejczak – Wójt Gminy. Komisja po dyskusji, zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie, przy 4 głosach za, 1 przeciw i 2 wstrzymujących się. 

Ad b. Projekt uchwały przedstawiła Komisji Pani Mirosława Lica – Skarbnik Gminy. Komisja 

po dyskusji, zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, przy 4 głosach za i 3 wstrzymujących 

się. 
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Ad c. Projekt uchwały przedstawiła Komisji Pani Mirosława Lica – Skarbnik  Gminy. Komisja 

po dyskusji, zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

Ad d. Projekty uchwały przedstawiła Komisji Pani Magdalena Kołodziejczak – Wójt Gminy. 

Komisja po dyskusji, zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, przy 5 głosach za , 1 głosie 

wstrzymującym się i 1 głosie przeciw. 

Ad e. Projekt uchwały przedstawiła Komisji Pani Mirosława Lica – Skarbnik  Gminy. Komisja 

po dyskusji, zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

Ad f. Wniosek radnego Tadeusza Bednarczyka o wizję lokalną ul. Spokojnej i Słonecznej. 

Przebudowa oświetlenia w Rokitnicy. 

Wniosek zaopiniowany przez komisję jednogłośnie pozytywnie.  

 

Podpisy członków Komisji:  

1. Karol Karc…………..……………………………….. 

2. Tadeusz Bednarczyk………………………………. 

3. Krystyna Białek…………………………………….. 

4. Weronika Chmielowiec…………………………….. 

5. Magdalena Migowska……………………………… 

6. Janusz Sampolski.………………………………….. 

7. Krzysztof Paśko……………………………………… 
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